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SVĚT: Izrael by neměl vytvářet dojem, že kvůli hrůzám holocaustu a utrpení, které prožili
během druhé světové války, je jim nyní vše dovoleno, řekl ministr zahraničí Sergej Lavrov.

“Izraelci nemají vytvářet dojem, že když trpěli ve druhé světové válce, mohou dnes dělat
cokoliv,” cituje ho TASS.

Lavrov zdůraznil, že útok na civilisty účastnící se festivalu v Izraeli byl nepřijatelný a ohavný.
Připomněl, že Rusko incident okamžitě odsoudilo.

V prohlášeních řady izraelských představitelů, včetně armádních velitelů, ministra obrany a řady
dalších ministrů, zazněla prohlášení, že Palestinci údajně nejsou „lidé, ale zvířata,“ poznamenal
Lavrov.

Porovnal to s prohlášeními bývalého ukrajinského vedení, zejména bývalého ukrajinského premiéra
Arsenije Jaceňuka, který řekl, že „na Donbasu žijí nelidé“.

Připomněl také slova Zelenského, že obyvatelé Donbasu nejsou „lidé, ale stvoření“.

„Tam (na Ukrajině) všichni ti Jemarkové, Kulebové, Podoljakové říkali, že Rusy je třeba fyzicky
vyhubit. To je hrozná analogie,“ zdůraznil Lavrov.

Lavrov také poznamenal, že i Západ chápe, že bez procesu vytvoření palestinského státu bude
situace na Blízkém východě velmi obtížně řešitelná.

Prezident židovského státu Isaac Herzog mezitím na Světovém ekonomickém fóru (WEF) ve
švýcarském Davosu řekl, že Izraeli není lhostejné utrpení Palestinců žijících v pásmu Gazy, ale k
silovému scénáři na likvidaci radikálního palestinského hnutí Hamás neexistuje žádná alternativa.
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